
 

 

 1 מנהל ועד ישיבת פרוטוקול

 2 הישראלי )ע"ר( האינטרנט איגוד 

 .זוםבמשרד ו היברידי:– 2024יולי ב 07 תאריך

 מצ"ב הנושאים רשימת

 ועד חברי

 משתתפים

ורד עו"ד , משה הגאיזיו, -ד"ר שרון בררימון, -עו"ד קרן אלבורגקשק, -ד"ר האמה אבו

 , ד"ר תומר סיימון.רמי מלאכי ,זליכה

  נעדרים ועד חברי

 , מעוז פליר.אלון עמית ,גלי אמירהס, -נהורא דגןיורם הכהן,  נוספים משתתפים

 .והנוכחים, מנכ"ל חברי הוועד המנהל תפוצה

 .זיו-ד"ר שרון בר הישיבה יו"ר

 .הס-דגןנהורא  ועריכה רישום

 3 היום  סדר אישור .1

 4 א'. בנספח מפורט אושר, היום סדר

 5 החלטות דוא"ל  .2

 6 .אין

 7 הצגת דוח יישום המלצות ביקורת הפנים .3

. עפ"י הדו"ח, ניהול מרשם שמות שמות המתחםמרשם ניהול הביקורת בנושא דו"ח אתחיל בהצגת  :מעוז פליר 8 

 9 הנקודות שנסקרו בדו"ח כטעונות טיפול ושיפור: בצורה תקינה. המתחם מתבצע בצורה 

לנושא. החלפת המערכת או הגדלת צוות הפיתוח  שכדאי לקדם חשיבה אופרטיבית שלבדו"ח נמצא  –כח אדם  10 

 11 נחזור אליכם עם סטטוס הביצוע של המלצה זו.והתקבלה.  המלצתנו

 12 .וועדת היגוי לשירותי התשתית מסגרת דיוני גם ב הנושא הועלה זו אכן נקודה מאד חשובה. :יורם הכהן



 

 

אנו  .ILDRP –מות המתחם, מנגנון השנושא הביטוח לתחום הליך יישוב סכסוכים במרשם  –הנושא הבא  מעוז פליר: 13 

מתרחיש של  וגם הדיינים עצמם חוששים ,המקצועית של האיגוד תחת ביטוח האחריות מבינים שתחום זה לא נכלל 14 

ישורים הנדרשים בתוקף. האיגוד יינים מסודר ונוודא שהם עובדים עם כל האדאישית. המלצנו להקים מרשם תביעה  15 

 16 פנה לדיינים ויבדוק שיש להם ביטוח אחריות מקצעית.י

 17 של האיגוד? הכולל אחריות המקצועיתהלמה הדבר לא נכלל בביטוח  רימון:-אלבורגקרן עו"ד 

 18 ה.צמיקה עשל האיגוד, אלא של הדיין בפס זו לא אחריות מקצועית יורם הכהן:

 19 כים הזה פועל מטעם האיגוד, והם פועלים במסגרתו.זה לא נכון. מנגנון יישוב הסכסו רימון:-אלבורגקרן 

 ILDRP.  20-לא יכול לכסות את הדיין, האיגוד אחראי לחלק המנהלי של ההאיגוד  יורם הכהן:

 21 האם הם זכאים לכיסוי ביטוח מקצועי הבוררים הם שלוחים של האיגוד, ולכן יש לבדוק רימון:-אלבורגקרן עו"ד 

 22 מטעם האיגוד.

 23 .ייבדק ונעדכן בנושא רהדב יורם הכהן:

מטעם מרשם שמות המתחם. הצענו לבדוק  מחזיקי הדומיינים נקודה נוספת היא שקיפות פרסום נתוני מעוז פליר: 24 

 25 סמו לציבור.יפורראוי ש אילו נתונים -עם הרגולטורים הרלבנטיים ואולי גם להתייעץ עם הציבור  

סטטיסטיקות . ZONE FILE-והחיבור של הנושא לבחינת פרסום ה WHOIS-וגיית ההכוונה היא לדיון בס יורם הכהן: 26 

 27 מספר שבועות. ישנם גורמים שרוצים שעלתה לוועד לפניזוהי סוגייה מרשם כלליות מתפרסמות לציבור, אולם 

שהדבר יכול להצביע על מתקפות המתרחשות בפועל החדשים שנרשמו, מכיוון המתחם שמות כגון שנחשוף מידע  28 

בחינה של הנושא ומימושו, מצריכה  –תכנית העבודה. אולם זה בהחלט נמצא בבחינה וב או מתוכננות להתבצע. 29 

 WHOIS. 30-של מנגנון הקודם לכן את מימוש מדיניות האנונימיזציה  סייםמאיתנו ל

 31 דה? הרי יש מדיניות נוהגת.שאין מדיניות אחילמה נרשם בדו"ח  :זליכה ורדעו"ד 

טיים, סאחידה. בעבר, האיגוד גם לא פרסם נתונים סטטי היא לאון, יש מדיניות נוהגת, אולם ייתכן שנכ יורם הכהן: 32 

הקשורים  פרסום של נתוניםהומהות נימקנו את היקף הדבר השתנה, ו ובהמשך בעקבות החלטות של אורטל ושלי 33 

 34 פורסם.יתכן שלכך הכוונה, כי לא מוגדר מה יויאין מדיניות רשמית שמוצגת ככזו, אולם, מרשם שמות המתחם. ל

 35 ה אמור להיות בשיתוף הציבור והרשויות הרלבנטיות.ז, התהליך הלמיטב זכרוני עו"ד ורד זליכה:

ערוך שיש ללמשל נתונים בטיפול בפניות כנגד רשמים.ייתכן  –לכך כוונת הביקורת היא לנתונים מעבר  יורם הכהן: 36 

אנו  מה יפורסם ומה לא.ולגביהם להחליט  – פרסום תרחישים שוניםבנושא, ולהחליט על קריטריונים שיותאמו לדיון  37 

יכול של הוועד המנהל. הוועד  עורכים מעקב על אופי הפרסומים במרשמים אחרים. אני לא בטוח שזו החלטה 38 

 39 לדרשו גיבוש של מדיניות בנושא זה.

 40 ח לדעת מה הפערים הקיימים.אני אשמ עו"ד ורד זליכה:



 

 

בגוף הדוח קיימת התייחסות לגבי הטיפול המנהלי במקרים חריגים כלפי רשמים. לא מדובר רק בנתוני  :פליר מעוז 41 

 42 שמות המתחם.

 43 הדוח המפורט נמצא בהמשך.  יורם הכהן:

ניתוח סיכונים נוסף. שנים,והמלצנו לערוך סקר  6הנושא הבא הוא ניתוח הסיכונים. זה נעשה לפני  מעוז פליר: 44 

 45 .2024ההמלצה התקבלה והדבר יתבצע עד לסוף 

בהתאם את ה. לכן, שינינו שן התרחשצפינו אכניתוח הסיכונים הקודם הראה שהסבירות לסיכונים  יורם הכהן: 46 

, במקרים של שימוש לרעה בדומיינים. לדוגמה - למשל, כך שתהיה מהירה ואפקטיבית. ההתנהלות היומיות שלנו 47 

 48 ובעקבות בחינה של כאלו שמטרתם היתה זדוניתנבחנה על ידינו, , BITLYשימוש בכתובת המקוצרת כמו  תופעה

 49 .ניתוח סיכונים נוסףרישומם סוכל. וכאמור, ייעשה גם  –ובדיקה קפדנית מקדימה 

פי סטנדרטים של אבטחת מידע, ולכן, נוסיף בשלב ראינו שלרשמים אין דרישה של פעולה ל מעוז פליר: 50 

 51 הצהרה בנושא פעילות תקינה של אבטחת מידע. שרות עם רשםההתק

 52 ?"וכו בארצות כמו קנדה, הולנד ?מה מקובל בעולם בהקשר זה רמי מלאכי:

ות הללו, כי הצד השני של המטבע הוא חקיקה ים הדומים לנו מתמודדים עם הדילמכל המרשמ יורם הכהן: 53 

אנו מבקשי הצהרה שמבטאת מחוייבות לרמת  –הארופיים. לכן  עמיתים שלנו כפופים לחוקי הפרטיותממשלתית. ה 54 

, ונחזק את בכניסה לממשק הניהול שלבי-אימות דולחייב נדרוש מהרשמים כן, כמו  אבטחת דרישה גבוהה. 55 

 56 צע בפועל.והאבטחה באופן זה. הבעייתיות היא שזה עלול להיות כתוב בחוזה אך לא להיות מב

שהדבר לא מחליף דרישות  ,סכם, ולהבהיר במסגרת ההשניתן לעשות למנט בסיסיאבכל זאת זהו  עו"ד ורד זליכה: 57 

 58 היייעוץ המשפטי לאיגוד אמור לתת לכך מענה. נוספות על פי דין.

נעשה מעט שיווק בנושא זה. בעולם הכמות היא גדולה –שמות המתחם תחום  שיווק  -הנושא הבא  מעוז פליר: 59 

לייחד דיון בנושא  . המלצנובשמות מתחםעל השימוש איגוד להמליץ כמה חשוב לנו כהיא והשאלה  ת,משמעותי 60 

 61 שיתופי פעולה בנושא.כולל בחינת פונקציה ייעודית ויצירת  הפעילות של שמות המתחם

 62 ,בכל העולם תהליך של סטגנציהם נמצא ביעולם הדומיינמתמקד בכך שהאסטרגי שיש לעשות  הדיון יורם הכהן:

בשנה שעברה היו מעט פחות  לכך גם בהכנסות האיגוד. סך ההכנסות מרישום דומייניםאת הביטוי ואנו רואים זאת  63 

 64  .מגמת הגידול היא נמוכה, וכל המרשמים מתמודדים עם בעיה זו –שנים  משנה קודמת. בטווח של

 65 ואכן יש לבצע. נעשה שעדיין לא זהו דיון אסטרטגי רמי מלאכי:

ישום הדומיינים. לאורך השנים, האיגוד לא ביצע שיווק אקטיבי של רשאלת השיווק קיימת בנוסף,  יורם הכהן: 66 

כן נעשו פעולות שיווק ייחודיות, אולם באופן שוטף,  -"  ישראללתחום רישום שמות המתחם. לגבי השקת מרחב ". 67 

רישום שמות מתחם במרחבי לא עושה מסעות פרסום לטובת בשונה ממרחבי שמות מתחם אחרים, האיגוד  68 

ILה השאלה האם יש לנו את הרצון לעשות את הפעילות השיווקית הזו בהיקפים יותר משמעותיים. זהו .ישראל, ועול 69 

ברמת סיכון  -שאר ההמלצות   מעוז פליר:על נתונים. דיון שיש לערוך במסגרת הוועד המנהל, וכמובן לבסס אותו  70 



 

 

הדומיין ולבצע  ושםהרשם צריך לזהות את ר כיצד בחוזה עם הרשמים אין הגדרה –נושא משפטי נמוכה: עוד  71 

 72 ולידציה שלו כגוף אמיתי ולא פיקטיבי. 

בסיטואציה שבה יש תלונה, לא נאמר איך.  , אולםאת מגיש בקשת הרישום יש דרישה מהרשם לזהות יורם הכהן: 73 

נדרש  –של הרישומים הכוזבים. בדנמרק למתופעת אימות ודאי. אנו רואים גם את  בצעאנחנו מבקשים לברר ול 74 

הקיים בישראל. ייתכן . זה לא המצב בהתבסס על מרשם האוכלוסין הדני ןיתהליך זיהוי בעת רישום הדומיבחוק  75 

צריך להבין גם עד כמה האיגוד נכנס  עו"ד ורד זליכה:לנושא  םיים רלבנטישיש לשקול שיתופי פעולה עם גורמ 76 

 77 זה. לנושא ה

זדוניים, ואנו משקיעים הרבה משאבים משימושים שהמרחב יהיה נקי הוא האינטרס של האיגוד  יורם הכהן: 78 

 79 – "מגדלור"סוג של את הרשמים. זה החלק מהיותנו  עדכנותבתהליך זה. כשהרשמות מזהות משהו חשוד, הן מ

 80 שלברור. לממספיק הדבר עדיין לא  -ר. אולם במובנים של אפקטיביות  מי ככל האפשמרחב לגיטיהמקדם 

עם כניסת המערכת האוטומטית  הובלתיקיבלו את הקרדיט בחזרה, ובמהלך ש רשמים בעברה –ת עסקה ובהכחש 81 

שזו אחריות מקצועית של הרשמים, למעט מקרים על מנת להדגיש עצרתי את קבלת הקרדיט הזה,  –לפעולה  82 

 83 שלא.כאלו לידציה ויש ועים יותר בנושא הוייש רשמים שמשקבאופן טבעי,  חריגים ומוצדקים.

מחלף האינטרנט הישראלי. המלצנו בעוסקת  – נמצאת כבר בתהליך טיפולאחרונה, טכנית והמלצה הה יר:מעוז פל 84 

הרחיב את חלופין לאו לם מטעם האיגוד שיידעו לטפל במחלף, לשלב גורמים נוספי, כמו גם לדון בנושא זה לעומק 85 

ח ולייצר ד כמו כן, גםמפורט יותר, ולייצר תיעוד המלצנו  –בנוסף רות החיצונית לתפעול וניהול המחלף.ההתקש 86 

 87 עבודה במיקור חוץ המתבצעת כיום.מפורט שיציג את שעות ה

 88 פרוטוקול עם תשובות לשאלות שהעלינו.עדיין היתה לנו ישיבה של ועדת ביקורת, ולא קיבלנו  עו"ד ורד זליכה:

 89 ת הנושא לוועד המנהל.א עלותאני מציע להחזיר את הדיון לוועדת ביקורת ורק אז לה ד"ר תומר סיימון:

 90 .המנהל אם הוועד מבקש, נחזיר זאת לוועדת הביקורת ורק אז נחזיר לדיון בוועד יורם הכהן:

זהו נושא שאנו בודקים כל שנה, וועדת הביקורת ביקשה  .מעקב יישום המלצותהדוח האחרון:  -ולסיום  מעוז פליר: 91 

משאבי אנוש,  –ועד היום, עלו המלצות שונות  2021השנה. הסתכלנו על כל הדוחות משנת שנבדוק גם במהלך  92 

מקום  ישמצבנו בסדר, אולם  –המלצות. יחסית  50תקצבית, המשכיות עסקית וניהול ידע. סך הכל היו בקרה  93 

 94 שלא יושמו. אעבור עליהן. 3-בתהליך, ו 27המלצות יושמו,  20לשיפור. 

 95 ניתן לקבל את הדוחות הקודמים לועדת הביקורת? םהא ד"ר תומר סיימון:

 96 גם הצוות וגם הוועד המנהל. עליו ו ממציעים שיחת –אתי הקוד נושא הכן. לגבי  מעוז פליר:

של הצוות, אולם הקוד האתי צריך להיות מאושר ע"י הוועד המנהל. חלק מהקוד נמצא בחוזי העבודה  יורם הכהן: 97 

וזה מחייב רונות האתיים שהאיגוד עובד לפיהם, מך מסודר שמגדיר את העקהיתה לערוך מס הכוונה של הביקורת 98 

 99 מסמך לחתימה.ואיסוף מכל מיני מקומות וליצור כתיבה 

 100 הנושא ייכנס לטיפול של משימות הצוות המקצועי. :דגן הס נהורא



 

 

נרשמו, נמצא  נהלים שטרם רשימה של נהלים ויש עדין יש שם -עמותות  ם העברנו על המלצות רש מעוז פליר: 101 

 102 6000 -. מדובר בכםו החם והפניות לאיגוד בהבטים שוניהק –בעבודה. אנו לרשותכם בהקשר זה. הנושא הבא 

 Salesforce , 103תוכנת לתיעוד באכן נעשה מעבר המלצנו לתעד את הפניות ומוגדר לנושא.  SLAאין כרגע פניות בשנה, ו

 104 מורה לתת מענה לנושא זה.שגם א -jiraמערכת ההטמעת שימוש בתהליך של נערך ו

 SLA? 105שאין למה כוונתך  לא הבנתי :קשק-אבו האמהד"ר 

מענה מטעם נציגי הארגון. כלומר, מקבלת הפניה הכוונה להתחייבות הארגון למשך הזמן שעד אליו  מעוז פליר: 106 

 107 וך כמה זמן הפנייה טופלה.ת

 108 בסוף השבוע לא עובדים באיגוד.  קשק:-ד"ר האמה אבו

מספק מענה יונתן  ,פרקטית נכתוב שאנו נותנים מענה בסוף השבוע. התחייבות לציבור לאבשכמובן  יורם הכהן: 109 

בעמוד קו כתובה אין התחייבות כיום נכון שהרשמיות של קו הסיוע  כשעות הפעילותהוגדר עבר למה שהרבה מ 110 

שזו פעילות  יש לזכורלוי בנו. אינו תלהן שהמענה  הסיוע תוך כמה זמן יוגש מענה לפנייה. כמובן שיש גם סיטואציות 111 

תוב למה לצפות ונבהיר שם את ואנו נכ ,ן ללא עלות. זהו שירות שניתSLAוולנטרית לציבור, אנו לא מחויבים לרשום  112 

 113 הדבר תלוי בתשובתה. -ה לטפורמיימר שאם מדובר פנייה לפהדיסקל

 114 יטוח נאמנות עובדים. המלצתנו היא ב–. הנושא הבא נראות כלפי חוץבעינינו זה גם כלי ניהולי מעבר ל מעוז פליר:

 115 לדיון והחלטה. לבחון את הנושא זה, הדבר יעלה לוועד המנהל

 116 .האודן לגבי נושא ביטוח הסייברחברת ו CENTRארגון מבקשת להוסיף את נושא הבדיקה מול  עו"ד ורד זליכה:

 117 ה מדוחות הביקורת בנושא משאבי אנוש.שעלבתפקידי מפתח  םנושא היתירות של עובדיקיים גם  מעוז פליר:

 118 הקפדנו שאין ידע שנמצא רק אצל עובד אחד, –תשתיות לגבי הכמות המצומצמת של העובדים בצוות ה יורם הכהן:

 119 הצוות. מנהלשמונה לשיחליף את אלכסיי העבודה בתשתיות הוא רב וטרם גייסנו עובד  אולם עומס

 120 .מנכ"לקיד פמפרט לתגם על המלצנו  מעוז פליר:

לגביו  זה בהחלט נושא שיש לעשות -שנות כהונה כמנכ"ל. זו נקודה חשובה   9בחודש הבא אני מסיים  יורם הכהן: 121 

המצב שלנו  .לתפקיד של הדרישותזמין כדי שאם יקרה ארוע כלשהו שיהיה מפרט  דיון בהשתתפות הוועד בלבד 122 

 123 י וגם שלכם כוועד מנהל.כח אדם בתוך הארגון. זו אחריות של של הצמחתהוא טוב במובן 

 124 הדוח בנושא משאבי אנוש. מערכת משאבי אנוש נרכשה בהמשך להמלצת מעוז פליר:

מערכת הסינריון שיפרה את ניהול משאבי האנוש גם מבחינת ניהול המידע ונושאי השכר השונים   יורם הכהן: 125 

 126 ואנחנו בסך הכל מרוצים מהמערכת.

 127 אנחנו מרוצים, ובמקביל עדיין עובדים להתאמתה לצרכי האיגוד. גלי אמיר:

נושא ההכשרה לכל עובד בארגון נמצא  -לנושא ניהול משאבי אנוש ונמצא אצל יורם רהנוהל הבא קשו מעוז פליר: 128 

 129 בתהליך.



 

 

ה "השכל, וכל תפקיד שונה ממשנהו, ולכן יש כאן ON THE JOB TRAININGרוב התפקידים באיגוד הם   יורם הכהן: 130 

של כל  תהליך סדורבכל מחלקה במסגרת  ". כמו כן, כל העובדים החדשים מקבלים התייחסות מותאמתפנימית 131 

 132 מחלקה.

שימור הידע ולייצר רכה להדלבצע ם, הידע, המלצנו לבחון את תיוק המסמכינושא ניהול  -נמשיך   מעוז פליר: 133 

ונמצא בתהליך מימוש. נעדכן בהתפתחויות  2025נכנס לתכנית העבודה של ה זפורטל ארגוני. שיהווה מסמך  134 

המלצנו על  –וסף נו. ביבות הנהלה. נכתב נוהל, מחכים לאישורשהוא תיעוד י -המשך. עוד נוהל שמחכה לאישור ב 135 

 136 נמצא בעבודה.תהליך זה גם  –ידים מתחלפים תיק חפיפה לוועד המנהל ולתפק

 137 ד יוצא ונכנס בעשור הקדום אך הוא לא רלבנטי.ה לחבר וועתיק החפיפעשיתי סדר ונתקלתי ב  יורם הכהן:

 138 פנים ארגונית.ההמלצנו על התייחסות לאפליקציית העברת מסרים לנושא התכתובת  מעוז פליר:

הרווח זה מורכב עם השימוש הנושא העצמי לכתוב את הנוהל הזה, אולם אני יודע כמה  לקחתי על   יורם הכהן: 139 

של שימור מידע, אבטחה, פרטיות,  -לות רבות אכלי שיטתי ולכן יש פה שכי האמצעי הזה הפך להיות , בוואטסאפ 140 

 141 ם. השאלה היא עד כמה ניתן באמת לכפות נוהל שכזה.בטים רבייהועוד 

 142 מה מקור ההנחייה? :הגאי משה

ומה אסור. יש כאן סוגיות שצריך להחליט  רת ללא תיעוד, וגם ההנחיות מה מותהחלטות שנותרו מעוז פליר: 143 

 144 לגביהן.

 145 יל, אולם עד לקבלת ההחלטות המהותיות.יניתן להציע שאפשר לדון במ שה הגאי:מ

 146 הן משמעות משפטית למשל.לתעד כי יש לות לגבי החלטות שיש מה ההנחי –זו השאלה   יורם הכהן:

חוסר תיאום בהמשכיות עסקית וגם עדכון -גם נושא זה נמצא בעבודה. נושא נוסף   -DR-לגבי אתר ה :עמית אלון 147 

 148 ערכות למבדק במקרה של משבר.יהנהלים במסגרת ה

 149 ר את הנוהל הזה.ד, כדי שנכייהיה נכון אחרי עדכון נוהל ארועי סייבר תהיה הצגה לנושא לווע עו"ד ורד זליכה:

 150 בסדר גמור.  יורם הכהן:

 151 מנהל המשכיות עסקית.יש להגדיר  אלון עמית:

 152 אז המנכ"ל מטפל בכך.  –אם אין הגדרה   יורם הכהן:

 153 התשתיות.מנהל צוות  – מציע שנגדיר שזהו יורם, וממלא מקומו בעת הצורך :מלאכי רמי

לגבי לעדכן את רשימת המרותקים כולל כתובת גאוגרפית אם צריך. בנוסף, יש  נעשה בדיקה נוספת. אלון עמית: 154 

בקרה  –אחרון ההנושא  מטופל. –יבוצע בתרגיל הבא. נושא העבודה מרחוק בשגרה וחירום  -מעורבות ספקים   155 

השוטף ומול הקרן של מול  למסמכי המדיניות ויש קושי להפריד סעיף הערה: בהנהלת חשבונות אין –תקציבית  156 

 157 המענק. 



 

 

 158 .יטופל :אמיר גלי

 159 בכך הסתיימה ההצגה מטעמנו. אלון עמית:

 160 אשמח להתייחס. ד"ר תומר סיימון:

 161 עזבו את הישיבה.עמית ומעוז 

בהגדלת המשאבים והנהלים וזה תמוה.  מעומק הביקורת והמהות שלה. היא עוסקתוכזב אני מא ד"ר תומר סיימון: 162 

 163 משאבים. עוסקים בהוספתסעיפים  50-לא יכול להיות ש

 164 זה חריג? –כרותך עם ארגונים אחרים ימתוך ה רמי מלאכי:

 165 ."כסת"ח"אין שום דבר מהותי. הכל  .כן. שיבדקו תהליכים ד"ר תומר סיימון:

 166 לביקורת מהותית? דוגמה לתת תוכל משה הגאי:

 167 עצמו.  ציפיתי להערות על התהליך– ניהול הידעאני אעבור על הדוחות. מבחינת עולמות  ד"ר תומר סיימון:

ביקורת , על מנת שנבין מה לדעתך מהווה Iבדיו אשמח לשמוע דוגמאות לביקורת מהותית. גם עכשיו משה הגאי: 168 

 169 ית.מהות

לח לכם דוגמה דה לביקורת מהותית. אשיהיח . זו הדוגמהSSION PLANESCSU-למשל הליך ה ד"ר תומר סיימון: 170 

 171 המזהים.בניקוי הפרטים 

 172 . זאת עלינו. אם תומר חושב שאין תועלת, יש לבדוקמעמיסה הביקורת מאד    יורם הכהן:

 173 ספת תקנים ומשאבים כה רבים.ניתן להמליץ על הואני לא מבין כיצד הרי מדובר בעמותה,  ד"ר תומר סיימון:

בוחנת ורת מהכרותי המצומצמת, עבודת ביק ך.אני לא מסכימה אית –נהלים בכל הקשור ל עו"ד ורד זליכה: 174 

נוהל חדש או לעבות  ואז ממליצים האם לכתובבצעים ראיונות עם נציגי הארגון, הם מ מבחוץ,תהליכים ארגוניים  175 

 176 קורת.יקלאסי לעבודת בתהליך זה נוהל  קיים. 

 177 הארגון מבפניםמדובר בביקורת פנים, והם אמורים להכיר את  ד"ר תומר סיימון:

 178 –מי שלא מכיר לחוץ, ונתקל בנושאים בפעם הראשונה. יש נושאים מורכבים.  מיקורשירות ניתן בה  יורם הכהן:

 179 . המרשםפעולת  תהרוב המוחלט לא מבין א מאד קשה להבין זאת.

 180 .לדוחות ביקורת טובים ומהותיים שלח לנו דוגמאות  יורם הכהן:

 181 ת הדוחות ואעיין בהם., מבקש מגלי להעביר אליי אדוגמאותאעביר לכם  ד"ר תומר סיימון:

 182 אשלח את כל הדוחות. גלי אמיר:

 183 



 

 

 184 כנשיאה נוספת זיו לכהונה-ד"ר שרון ברמינוי  .4

 185 נושא ,הארועים רקע על אולם .2023 בסוף שוב ידיכם על להיבחר צריכה הייתי לימורפ באופן זיו:-בר שרון ד"ר

 186 נשכחו. מחדש והמינוי הבחירה

 187 .הנוספת לכהונה האיגוד כנשיאת שרוןב בוחר הוועד להחלטה: כהצעה מציג הכהן: יורם

 188 .2024 לשנת האיגוד כנשיאת וספתנ לכהונה נבחרה שרון אחד: פה הוחלט

 189 קרן. רמי, משה, ורד, האמה, תומר, בעד:

 190 דיווח מנכ"ל .5

 191 שלנו. המשפטי הייעוץ של בדיקה שעבר לאחר לחתימה, שולחני על נמצא הארופי האיחוד עם החוזה הכהן: יורם

 192 בצורה יתמקד כאמורו ורוי 728,000–כ כל עומד  ספיהכ ההיקף החוזה. של הסופי הנוסח את ראיתי טרם

 193 זה, על חתוםשא ברגע .העולמי בשיח מרכזי נושאל נהלאחרו הפךש דיסאינפורציהה בנושא בטיפול משמעותית

 194 אלינו. יעבור הכסף ואז פרוצדולי הליך ייערך

 195 ?הפרויקט ומעודכן מנוהל כיצד :מלאכי רמי

 196 אצל נפרדת בצורה מנוהל הפרויקט של התקציב כלל הארופי. האיחוד מטעם המבקר יהיה תעמי אלון הכהן: יורם

 197 – המנהל לוועד הדיווח לגבי התנעה. תהליך כאן שיש כמובן אסף.ו עידן אחראים ,לעבפו הפרוקט ניהול על גלי.

 198 דיווח. תרצו תדירות באיזו לדעת אשמח

 199 כספים? הסטת על דיברנו מלאכי: רמי

 200 לאיגוד. תקורה 10% קיימים הפרויקט בתקציב .2024 תקציב על משפיע המענק כיצד לבדוק ךנצטר הכהן: יורם

 201 המענק. קבלת רקע על 2024 תקציב עדכון את ציגנ תוהקרוב מהישיבות אחתוב הנושא את בודקים אנחנו

 202 עבודה.  תכנית גם לראות נרצה זיו:-בר שרון ד"ר

 203 את חיהנוכ ציבלתק וסיףלה נצטרך שני. לרבעון 2024 ביקצת של צועיב מול כנוןת עם יחד נציג .נכון הכהן: יורם

 204  ההוצאות. את להוסיף יש  - במקביל המענק.

 205 פרויקט?ל הגוי ועדת יש זיו:-בר שרון ד"ר

 206 טריביאלי לא הפרויקט .הקרובים בימים זה על ונשב ,"אאוטינג" לכך עשינו לא חתום, לא החוזה עוד כל הכהן: יורם

 207 בחברה האינטרנט נושאב נסבכ עוסק הבא העדכון ועידן. לאסף הכבוד כל ובנלאומי. פנימי חיובי מסר משדרו כלל,

 208 מצוין. היה והתוכן בערבית היו הפאנלים רוב מעולה. היהש ,דימא הובלתב הערבית,

 209 .מרשים מאד והיה יםותחומ נושאים מגוון ייצג הכנס :קשק-אבו האמה ד"ר

 210 .את הישיבהתומר עזב 

 211 מחלף:תקדמות העדכונים לגבי הכמה  יורם הכהן:



 

 

o ם בנושא, ירב שניש נסיון ת עם השוק הזה. לאריאל ומחייב ידע והכרה –סגרנו את האופן שבו ינוהל המכרז 212 

 213 מנהלים את התהליך גם משה, אבי נגר, ניצן ואנוכי.וכמובן 

o דבר אפשרי , שהקפלןעו"ד טל חוות דעתו של בי נגר ישמש כמנהל הפרויקט בתשלום, לאחר שקיבלנו את א 214 

 215 חברה בהקמה ולכן יש נושאים שנבדקיםבגלל שמדובר בת תקינות. יש כאן עינייני התקשרות, מבחינ

 216 יסויית ומשפטית.מבחינה מ

o גם בחלק  -הרבה מאד עבודה  יש כי , ין מאתגרלי-. זהו דד2025, תחילת 2024ן לסוף ילי -עתי דדבק 217 

 218 .המשפטי

 219 הישיבה הסתיימה.

 220 המנהל הוועד לישיבת היום סדר – א' נספח

 221 (. פליר ומעוז אלון עמיתהצגת דוחות הביקורת בנושא יישום המלצות. )מציגים:  .1

 222 )מציגים: שרון ויורם(. זיו לכהונה נוספת כנשיאה.-מינוי ד"ר שרון בר .2

 223 דו"ח מנכ"ל. )מציג: יורם(. .3

 224 

 225 לביצוע פעולות – 'ב נספח

 226 

 מועד אחריות פעולה לביצוע נושא

דוחות ביקורת 

 עומק

 בוצע. גלי משלוח כל הדוחות שבוצעו.

 227 


